

Message Three

စိတ်အသက်ကို ဆုံးရှုံးခြင်း၊ အောင်မြင်သောသူများကို ချီဆောင်ခြင်း၌ ပါဝင်ဆက်ဆံခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ခြင်း၏ အဆုံး - စိတ်ကို ကယ်တင်ခြင်းအား ရရှိခြင်း

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ လု၊ဇး ၂၃-၂၅။ ၁၄၊ ၂၆-၃၅။ ၁၅၊ ၂၆-၃၆။ ၂၁၊ ၃၄-၃၆။ ဟေ၊ဗြ၊ ၁၀၀-၃၉။ ၁၀၅၊ ၁၁၂-၁၃။ ၁၅၊ ၁၆

I. ကျွန်ုပ်တို့သည် စိတ်အသက်ကို ကယ်တင်လိုလျှင် ၎င်းကို ဆုံးရှုံးရလိမ့်မည်။ သို့သော် သခင်ဘုရားအဖို့အလိုငှာ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်အသက်ကို ဆုံးရှုံးမည်ဆိုလျှင် ၎င်းကို ကျွန်ုပ်တို့ ကယ်တင်လိမ့်မည်ဖြစ်သည် - မ၊၁၀း၃၉။ လု၊ဇး ၂၃-၂၅။ ၁၄၊ ၂၆-၃၅။

က။ လုကာ၊ဇး ၂၃-၂၅ တွင် သခင်ယေရှုက တပည့်တော်များအား စိတ်အသက်ကို ငြင်းပယ်ခြင်းအားဖြင့် သူတို့၏ကားတိုင်ကို ထမ်း၍ ကိုယ်တော်နောက်တော်သို့ လိုက်ရန် သွန်သင်ခဲ့သည်။

၁။ စိတ်အသက်ကို ကယ်တင်ခြင်းမှာ စိတ်အား ၎င်း၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုကို ရရှိခွင့်ပေးပြီး၊ ဒုက္ခဆင်းရဲမှ ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်ခြင်းဖြစ်သည်။ စိတ်အသက်ကို ဆုံးရှုံးခြင်းမှာ စိတ်ကို ၎င်း၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအား ဆုံးရှုံးစေကာ၊ ထိုသို့ဖြင့် ဒုက္ခဆင်းရဲခံစေခြင်းဖြစ်သည် - မ၊၁၆း ၂၅။

၂။ စိတ်အသက်ကို ဆုံးရှုံးခြင်းမှာ စိတ်၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုကို ဆုံးရှုံးခြင်းဖြစ်ကာ၊ စိတ်အသက်ကို ကယ်တင်ခြင်းမှာ စိတ်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုရှိခြင်း၌ စောင့်ထိန်းထားခြင်းကို ဆိုလိုသည် - မ၊၁၆း ၃၅။

၃။ အတ္တကို ငြင်းပယ်ခြင်းမှာ စိတ်၏ အလိုဆန္ဒ၊ နှစ်သက်လိုလားမှုနှင့် ရွေးချယ်မှုကို ငြင်းပယ်ခြင်းဖြစ်သည် - လု၊ဇး ၂၃။

၄။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ဆိုင်ရာအသက်နှင့် ဤခေတ်ရှိ ၎င်း၏ နှစ်သက်ဝမ်းမြောက်မှုအားလုံးကို ငြင်းပယ်ရမည်။ သို့မှသာ လာမည့်ခေတ်တွင် သခင်ဘုရားကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း၌ ၎င်းကို ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ၁ပေ၊၁၃း ၉။

၅။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရားအတွက်ကြောင့် ဤခေတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်အား ၎င်း၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုကို ဆုံးရှုံးခွင့်ပြုမည်ဆိုလျှင်၊ နိုင်ငံတော်ခေတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ကို ၎င်း၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှု ရရှိစေလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် မြေကြီးပေါ် အုပ်စိုးခြင်း၌ သခင်ဘုရား၏ဝမ်းမြောက်မှုကို မျှဝေရရှိမည်ဖြစ်သည် - မ၊ ၂၅း ၂၁၊ ၂၃။

ခ။ လုကာ၊၁၄း ၂၆-၃၅ တွင် သခင်ဘုရားက ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်နောက်လိုက်ခြင်း၌ လုံးလုံးအကြွင်းမဲ့ဖြစ်ကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင်၏စိတ်အသက်အပါအဝင် ကိုယ်တော်ကို သစ္စာရှိစွာ နောက်လိုက်ခြင်းမှ ကျွန်ုပ်တို့ကို နှောင့်ယှက်သော၊ တားဆီးသော၊ ဟန့်တားသော အရာခပ်သိမ်းကို မုန်းတီးရမည်ဖြစ်ကြောင်း သွန်သင်ထားခဲ့သည်။

၁။ မြေကြီး၏ဆားအဖြစ် (မ၊ ၅း ၁၃) ယုံကြည်သူများ၏ အရသာသည် မြေကြီးဆိုင်ရာအရာများကို သူတို့ ဖြတ်တောက်စွန့်လွှတ်ခြင်းအပေါ် မူတည်နေသည် - လု၊၁၄း ၃၃-၃၄။

၂။ ယုံကြည်သူများသည် သူတို့၏ အရသာ - ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်၌ သူတို့၏ လုပ်ဆောင်နိုင်မှု - ကို လက်ရှိမျက်မှောက်အသက်တာ၏ အရာများအားလုံးကို စွန့်လွှတ်ဖြတ်တောက်ရန် အလိုမရှိခြင်းအားဖြင့် ဆုံးရှုံးမှု ရှိနိုင်ပေသည် - အငယ်၊ ၃၄။

၃။ ယုံကြည်သူများသည် သူတို့၏ အရသာ၊ သူတို့၏ လုပ်ဆောင်နိုင်မှုကို ဆုံးရှုံးခဲ့လျှင်၊ သူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ လယ်မြေ (၁ကော၊ ၃း ၉) ဖြစ်၍ လာမည့်နိုင်ငံတော်ခေတ်တွင် ထွက်ပေါ်လာမည့် (ဗျာ၊ ၁၁း ၁၅) အသင်းတော်ကို ရည်ညွှန်းသော မြေအတွက်လည်း မကောင်း၊ စကြဝဠာတွင် ညစ်ညူးသောနေရာဖြစ်သည့် ငရဲကို ရည်ညွှန်းသော အမှိုက်ပုံအတွက်လည်း မကောင်းတော့ပေ (၂၁း ၈)။ ထာဝရပျက်စီးခြင်းမှ ကယ်တင်ခံရသော်လည်း လာမည့်နိုင်ငံတော်အတွက် မသင့်လျော်ခြင်းဖြင့် သူတို့သည် မိလေနိကာလရှိ နိုင်ငံတော်၏ ဘုန်းတော်မှ နှင်ထုတ်ခံရကာ၊ အပြစ်ပေးစီရင်ခံရန်အတွက် ဘေးဖယ်ထားခြင်း ခံရမည်ဖြစ်သည် - လု၊၁၄း ၃၅။

II. ကျွန်ုပ်တို့သည် စိတ်အသက်ကို ဆုံးရှုံးမည်ဆိုလျှင် အောင်မြင်သောသူများကို ချီဆောင်ခြင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့ပါဝင်ဆက်ဆံနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ၁၇း ၂၆-၃၆။ ၂၁း ၃၄-၃၆။

က။ သခင်ဘုရား၏ ပါရီးစီးယား (မျက်မှောက်တော်၊ ကြွလာခြင်း) ကို မွေ့လျော်ခွင့်ရရန်နှင့် ဘေးဒဏ်ကြီးမှ လွတ်မြောက်ရန် အောင်မြင်သောသူများကို ချီဆောင်ခြင်း၌ ပါဝင်ဆက်ဆံနိုင်ဖို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် ယနေ့ လူသားအသက်ရှင်ခြင်း၏ တွေ့ဝေထိုင်းမှိုင်းစေခြင်း အကျိုးဆက်ကို အောင်မြင်ရမည်ဖြစ်သည် - ၁၇း ၂၆-၃၀။

- ၁။ ရေလွှမ်းမိုးခြင်းမတိုင်မီက နောဇော်၏မျိုးဆက်နှင့် သောဒုံမြို့ ဖျက်ဆီးခံရခြင်းမတိုင်မီက လောတ၏မျိုးဆက်တို့ကို တွေ့ဝေ ထိုင်းမှိုင်းစေသော ဆိုးညစ်သောအသက်ရှင်ခြင်း အခြေအနေများသည် သခင်ဘုရား၏ ပါရိနိဗ္ဗာန်သော ဘေးဒဏ်ကြီး ကာလမတိုင်မီ လူသား၏ အသက်ရှင်ခြင်း အန္တရာယ်များသည့် အခြေအနေကို ပုံဆောင်ခြင်းဖြစ်သည် - မ၊ ၂၄၃၊ ၂၁။
- ၂။ သခင်ယေရှု၏ နောက်လိုက်များအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤခေတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်အသက်ကို ဆုံးရှုံးခံခြင်းအားဖြင့် လောကကို မွေ့လျော်သည့် အသက်တာ၏ တွေ့ဝေထိုင်းမှိုင်းစေသော အကျိုးဆက်ကို အောင်မြင်ရန် လိုအပ်သည် - လု၊ ၁၇း ၃၁-၃၂။
- ၁။ စိတ်အသက်ကို ထိန်းသိမ်းထားခြင်းသည် မြေကြီးဆိုင်ရာနှင့် ရုပ်ဝတ္ထုပိုင်းဆိုင်ရာ အရာများ၌ အချိန်ဆွဲထားခြင်းနှင့် ဆက်နွယ် နေသည် - အငယ်၊ ၃၁၊ ၃၂။
- ၁။ ကျွန်ုပ်တို့သည် မြေကြီးဆိုင်ရာအရာများတွင် အချိန်ဆွဲနေခြင်းမှာ မျက်မှောက်ခေတ်ရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ် မွေ့လျော်ဝမ်း မြောက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ရရှိစိတ်နေသောကြောင့် ဖြစ်သည် - ညွှန်း၊ ၂၊ ၁၀။
- ၂။ လောတ၏ မယားသည် ဆားတိုင်ဖြစ်သွားခြင်းမှာ သူမသည် သောဒုံမြို့ကို နောက်ပြန်လှည့်ကြည့်ပြီး အချိန်ဆွဲနေခြင်း ကြောင့်ဖြစ်၍၊ သူမသည် ဘုရားသခင်က တရားစီရင်ကာ ရှင်းရှင်း ဖျက်ဆီးတော့မည့် ဆိုးညစ်သောလောကကို ချစ်ကာ တန်ဖိုးထားနေကြောင်း ရည်ညွှန်းနေခြင်းဖြစ်သည် - လု၊ ၁၇း ၃၂။
- ၃။ သူမသည် သောဒုံမြို့မှ ကယ်တင်ခံခဲ့ရသည်။ သို့သော် သူမသည် လောတရောက်ရှိခဲ့သော လုံခြုံသည့်နေရာသို့ ရောက်ရှိလာခြင်း မရှိပေ - က၊ ၁၉း ၁၅-၃၀။
- ၁။ သူမသည် ဖျက်စီးခြင်းသို့ မရောက်ခဲ့သော်လည်း၊ အပြည့်အဝ ကယ်တင်ခြင်း မခံရဘဲ၊ ငန်သောအရသာကင်းမဲ့ သည့် ဆားကဲ့သို့ (လု၊ ၁၄း ၃၄-၃၅) ရှက်ကြောက်ဖွယ်နေရာတွင် စွန့်ထားခံရသည်။ ဤအရာသည် လောကကို ချစ်သော ယုံကြည်သူများထံ အလေးအနက် သတိပေးချက်ဖြစ်သည် - ၁ယော၊ ၂း ၁၅-၁၇၊ ၂၈။
- ၃။ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် လောကအရာများတွင် အချိန်ဆွဲနေခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ကို ဆုံး ရှုံးခြင်း ဖြစ်လာစေမည်ဖြစ်သည်။ ဆိုလိုသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်သည် လာမည့်နိုင်ငံတော်ခေတ်၌ ၎င်း၏ မွေ့လျော်ဝမ်း မြောက်မှုကို ဆုံးရှုံးရလိမ့်မည်ဖြစ်သည် - လု၊ ၁၇း ၃၂။
- ၈။ လု၊ ၁၇း ၃၁-၃၆ တွင် ချီဆောင်ခြင်း ခေါ်သံကို ကျွန်ုပ်တို့၏ တုံ့ပြန်မှုအကြောင်း ပြောထားသည်။
- ၁။ ဤကျမ်းပိုဒ်များက စိတ်အသက်က အပြစ်ပြည့်ဝသည့် အရာများ၌ မဟုတ်ဘဲ၊ မြေကြီး၏ အရာများနှင့် ငြိတယ်ဆက်ဆံ နေခြင်းကို ပုံဖော်ပြထားသည်။ ဤနေရာတွင် သခင်ဘုရား၏ တိုက်တွန်းချက်မှာ ယုံကြည်သူများသည် သူတို့၏ လက်တွေ့ အသက်တာတွင် အောင်မြင်မှုရှိခြင်းနှင့် ဆက်နွယ်နေသည် - အငယ်၊ ၃၄-၃၆။
- ၂။ အသက်ရှင်သောအောင်မြင်သူများသည် အောင်မြင်သူများကို ချီဆောင်ခြင်းတွင် ပါဝင်ဆက်ဆံခြင်း ရှိမရှိဟူသည်မှာ သွားရန်အတွက် ခေါ်သံကို သူတို့၏ တုံ့ပြန်မှုအပေါ် တွင် မူတည်သည်။ ချီဆောင်ခြင်းသည် လျှို့ဝှက်စွာနှင့် မမျှော်လင့်ဘဲ ဖြစ်ပေါ်လာမည်ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၃၁။
- ၃။ ဤခေါ်ခြင်းသည် သခင်ဘုရားနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့၏ ယခင်က ဆက်နွယ်မှုမရှိခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၌ အံ့ဩဖွယ်ရာ နောက်ဆုံးမိနစ်အတွင်း ပြောင်းလဲမှုမျိုးကို ထွက်ပေါ်စေမည်မဟုတ်ပါ။
- ၁။ ထိုအချိန်ခဏတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံး၏ စစ်မှန်သော ရတနာကို ရှာတွေ့လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ ဤ ရတနာသည် သခင်ဘုရားကိုယ်တော်တိုင် ဖြစ်မည်ဆိုလျှင် နောက်ပြန်လှည့်ကြည့်ခြင်း ရှိတော့မည်မဟုတ်ပေ - အငယ်၊ ၃၂။
- ၈။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝိညာဉ်၌ သခင်ဘုရားကိုယ်တော်တိုင်မှလွဲ၍ အခြား အရာခပ်သိမ်းနှင့် အယောက်တိုင်းကို ဖြတ်ထုတ် ပစ်စေခြင်းငှာ ကားတိုင်ကို ကျွန်ုပ်တို့၌ လုပ်ဆောင်စေရန် လိုအပ်သည် - အငယ်၊ ၃၁။
- ၃။ အချို့သောသူတို့သည် ချီဆောင်ခံခြင်းမှာ သူတို့သည် သခင်ဘုရား၏ ပါရိနိဗ္ဗာန်သော ဘေးဒဏ်ကြီးမှ အထဲသို့ ချီဆောင်ခံခြင်းငှာ ဤခေတ်တွင် အတ္တကို အလိုလိုက်ခြင်း အသက်တာ၏ တွေ့ဝေထိုင်းမှိုင်းစေသော အကျိုးဆက်ကို အောင်မြင်ကြသောကြောင့် ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၂၆-၃၀၊ ၃၄-၃၆။
- ၁။ လု၊ ၁၇း ၃၄-၃၆ တွင် သခင်ယေရှုက ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်ကို သတိပြုရန်နှင့် အချိန်တိုင်း စောင့်ကြည့်နေခြင်းရှိကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် “ဖြစ်လတံ့သောအမှုအရာတို့နှင့် ကင်းလွတ်၍၊ လူသားရှေ့၌ ရပ်ခြင်းကို ခံထိုက်သောသူဖြစ်သည်ဟု မှတ်တော်မူမည် အကြောင်း” တောင်းလျှောက်လျက် စောင့်နေကြရန် မိန့်မှာခဲ့သည်။
- ၁။ ဤနေရာရှိ ခံထိုက်ခြင်း ဟူသည်မှာ ခွန်အားနှင့် စွမ်းဆောင်ရည်ကို ဆိုလိုသည်။ ဘေးဒဏ်ကြီးမှ ကင်းလွတ်ရန် ခွန်အား နှင့် စွမ်းဆောင်ရည်သည် စောင့်ကြည့်ခြင်းနှင့် အသနားခံတောင်းလျှောက်ခြင်းမှ လာသည် - အငယ်၊ ၃၆။

၂။ ကင်းလွတ်ခြင်း မှာ ဘေးဒဏ်ကြီးမတိုင်မီ ချီဆောင်ခံရခြင်းကို ရည်ညွှန်းသည် - မ၊ ၂၄၊ ၂၁။

၃။ ဖြစ်လာတုံ့သော အမှုအရာတို့ မှာ ဘေးဒဏ်ကြီး၏ အရာများအားလုံးကို ရည်ညွှန်းသည်။

၄။ လူသားရှေ့တွင် ရပ်ခြင်း မှာ ဗျာဒိတ်၊ ၁၄၊ ၁၅ ရှိ ရပ်ခြင်း နှင့် အလားတူပြီး၊ ချီဆောင်ခံရသော အောင်မြင်သောသူများ သည် ဘေးဒဏ်ကြီးမတိုင်မီ ကောင်းကင်များရှိ ဇိအုန်တောင်ပေါ်တွင် ကယ်တင်ရှင်ရှေ့တော်၌ ရပ်ကြမည့်အကြောင်း ရည်ညွှန်းသည်။

III. ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို သက်သေပြခြင်း၊ ချီးမွမ်းခြင်း၊ ဘုန်းတော်နှင့် ဂုဏ်အသရေတို့၌ တွေ့ရှိခံရခြင်း သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်း၏ အဆုံး - ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်များ ကယ်တင်ခံရခြင်းကို ရရှိခြင်း၌ ရလဒ်ထွက်ပေါ် လာသည် - ၁ပေ၊ ၁၃-၉။

က။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ အုပ်စိုးမှုအောက်တွင် အသက်ရှင်ကြသည့်အလျောက် အမျိုးမျိုးသော စုံစမ်းနှောင့်ယှက်ခြင်း များအားဖြင့် ဝမ်းနည်းစေခြင်း ခံရကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို သက်သေပြခြင်းအား တွေ့ကြုံခံစားရမည်ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၆-၇။

၁။ အငယ်၊ ၆ ရှိ စုံစမ်းနှောင့်ယှက်ခြင်းများသည် ယုံကြည်သူများအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာ အရည်အချင်းကို စမ်းသပ် စစ်ဆေးသည့် ဒုက္ခဆင်းရဲခြင်းများဖြစ်သည်။

၂။ ဤစုံစမ်းနှောင့်ယှက်ခြင်းများသည် ဘုရားသခင်အားဖြင့် အသုံးပြုကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဒုက္ခဆင်းရဲခံရခြင်း၌ ခရစ်တော် နောက်သို့ လိုက်ခြင်း ရှိမရှိကို မြင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်းကို သက်သေပြခြင်းနှင့် စစ်ဆေးခြင်းဖြစ်သည် - ၂၊ ၁၉-၂၃။ ၃၊ ၁၄-၁၈။

၃။ ၁ပေ၊ ၁၃ ရှိ အလေးထားချက်မှာ ယုံကြည်ခြင်း၌ မဟုတ်ဘဲ၊ ဒုက္ခဆင်းရဲခံစားခြင်းများမှလာသည့် စုံစမ်းနှောင့်ယှက်ခြင်း အားဖြင့် ယုံကြည်ခြင်းကို သက်သေပြခြင်းအပေါ်၌ ဖြစ်သည်။

ခ။ ၁ပေ၊ ၁၃ ရှိ စိတ်၏ ကယ်တင်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်သည် ဒုက္ခဆင်းရဲခံစားရခြင်းမှ ကိုယ်တော်၏ ဖွင့်ပြတော်မူခြင်း၊ ကိုယ် တော်ပြန်ကြွလာခြင်းအချိန်၌ သခင်ဘုရားကို အပြည့်အဝ မြေလျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းသို့ ကယ်တင်ခံရခြင်းကို ဆိုလိုသည် - အငယ်၊ ၇။ ၃၊ ၁၇။ ၄၊ ၁၊ ၁၂-၁၆၊ ၁၉။

၁။ သခင်ဘုရား၏ ဖွင့်ပြတော်မူခြင်း၌ ယုံကြည်သူအချို့တို့သည် သခင်ဘုရားကို ဝမ်းမြောက်ခြင်းအထဲသို့ ဝင်ရောက်ကြ မည်၊ အချို့မူကား ငိုကြွေးခြင်းနှင့် အံ့သွားခံကြိတ်ခြင်း၌ ဒုက္ခခံစားရမည်ဖြစ်သည် - မ၊ ၂၅၊ ၂၁၊ ၂၃၊ ၃၀။ ၂၄၊ ၄၅-၄၆၊ ၅၁။

၂။ သခင်ဘုရား၏ ဝမ်းမြောက်ခြင်းအထဲသို့ ဝင်ရောက်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်များ ကယ်တင်ခံရခြင်းဖြစ်သည် - ၂၅၊ ၂၁၊ ၂၃။

၃။ သခင်ယေရှု၏ ဖွင့်ပြတော်မူခြင်း၊ ကိုယ်တော်၏ ကြွလာခြင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်သည် ကယ်တင်ခြင်း ခံရကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့ သည် လာမည့်နိုင်ငံတော်ခေတ်၌ သခင်ဘုရား၏ မြေလျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း၌ ပါဝင်ဆက်ဆံရန် အရည်အချင်းရှိလာလိမ့် မည်ဖြစ်သည် - ၁ပေ၊ ၁၃၊ ၁၃။

ဂ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းအဆုံးအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်များ ကယ်တင်ခြင်းကို ရရှိလိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် “ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်အံ့သောငှာ ရွေ့လျော့သောသူများမဟုတ်။ စိတ်ကို ရခြင်းအလို့ငှာ ယုံကြည်ခြင်းရှိသောသူများ” ဖြစ်ကြရမည်ဖြစ် သည် - ဟေ၊ ၂၊ ၁၀-၁၅။

၁။ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ကို ရရှိခြင်း သို့မဟုတ် ကယ်တင်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ကယ်တင်ခြင်း ရရှိကာ အသစ်မွေးဖွားခံရပြီးနောက် သခင်ဘုရားနောက်တော် လိုက်ခြင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ကို မည်သို့ဆက်ဆံဖြေရှင်းခြင်းအပေါ် မူတည်နေသည်။

၂။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယခု သခင်ဘုရားအတွက်ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ကို ဆုံးရှုံးမည်ဆိုလျှင် ၎င်းကို ကျွန်ုပ်တို့ ကယ်တင်လိမ့် မည်ဖြစ်ပြီး၊ သခင်ဘုရားပြန်ကြွလာသည့်အချိန်၌ ၎င်းသည် ကယ်တင်ခြင်း သို့မဟုတ် ရရှိခြင်း ရှိလိမ့်မည် - လု၊ ၃၊ ၂၄။ ၁ပေ၊ ၁၃။

၃။ စိတ်ကို ရရှိခြင်းသည် သခင်ဘုရား၏ အောင်မြင်သော နောက်လိုက်များထံသို့ နိုင်ငံတော်ဆုလာဘ်ဖြစ်လိမ့်မည်ဖြစ်သည် - ဟေ၊ ၂၊ ၁၀-၁၅။ မ၊ ၁၆၊ ၂၂-၂၈။